
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 14. december 2021 kl. 19.00. 

Deltagere: Elva, Jens, Egon og Lars.  

 

1. Formalia  

Lars blev valgt som referent. 

Referater fra seneste møde kommer først senere, og kunne derfor ikke godkendes på dette møde.  

2. Kælderrum 

Gennemgang af kælderrum med viceværterne er stadig ikke gennemført. Der blev udtrykt frustration 

over, at man som bestyrelsesmedlem ikke kan komme i kontakt med viceværterne samt manglende 

tilbagemeldinger på henvendelser.  

Bestyrelsen er enige om, at det burde være muligt med personlig kontakt til viceværterne på det lokale 

kontor, eksempelvis bare et par timer om ugen. Det blev foreslået at det tages op på formandsmødet.  

3. Snerydning 

Ungdomsbo har svaret på bestyrelsens forespørgsel. Der kan ikke ryddes sne, saltes eller gruses på de 

interne stier, da maskinerne ikke kan køre der.  

Bestyrelsen er ikke enig i, at der ikke bliver vinterryddet på interne stier.  

4. Julefrokost 

Afdelingsbestyrelsen afholder julefrokost mandag den 3. januar kl. 17.00 hos Elva.  

5. Eventuelt 

a) Erick Jens informerede om styregruppen i Krydset. Debat om administrationens og direktionens rolle 

og indflydelse i gruppen. Erick Jens har bestyrelsens opbakning til at gå videre med sagerne om idræt og 

andres brug af motionsrummet.  

b) Egon vil gerne kontakte Lejernes Landsorganisation vedr. Ungdomsbos beslutninger, og fik opbakning 

til dette. 

 

Mødet sluttede kl. 20.25. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


